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Datum 
 

25 oktober 2023 

Steller vragen 
 

Jolien Schroot – D66 

Onderwerp 
 

Arbeidsmigranten aanleg glasvezelnet 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
In de media is aandacht voor de slechte arbeidsomstandigheden van migranten en de soms 
gevaarlijke situaties die ontstaan bij uitvoering van werkzaamheden aan het glasvezelnet. 
Zorgen over arbeidsmigranten bij aanleg glasvezel: 'Er is van alles mis' (nos.nl) 
 
Vragen 

1. Heeft het college kennis genomen van deze berichtgeving? 
 

2. Ook in Voorschoten is een gaslek ontstaan bij graafwerkzaamheden op de 
Strawinskylaan (Gaslek bij graven voor glasvezel | Sleutelstad) en zijn er, naar wij van 
inwoners hebben vernomen, water- en elektriciteit storingen geweest in Adegeest. 
Daarnaast zien wij in ons dorp arbeidsomstandigheden- medewerkers beschikken 
niet over toiletten en een plek waar ze hun handen kunnen wassen -  waarbij we ons 
afvragen of er wordt voldaan aan de APV, te weten:  
 
- Artikel 1:6 b ‘op grond van een verandering van de omstandigheden of inzichten 

opgetreden na het verlenen van de vergunning of ontheffing, intrekking of 
wijziging noodzakelijk is vanwege het belang of de belangen ter bescherming 
waarvan de vergunning of ontheffing is vereist;’ 

- Artikel 1:8 weigeringsgrond voor het verlenen van een vergunning op grond van ‘c 
volksgezondheid’  

- Artikel 4:8 ‘Het is verboden binnen de bebouwde kom op een openbare plaats zijn 
natuurlijke behoefte te doen buiten daarvoor bestemde plaatsen.  

 
a) Is het mogelijk om de verleende vergunning te pauzeren totdat door  

arbeidsmigranten redelijkerwijs voldaan kan worden aan de APV?  
b) Wil het college in de toekomst extra aandacht geven aan het feit dat bij het 

uitgeven van vergunningen de APV moet kunnen worden nageleefd? 
c) Zijn er meer mogelijkheden voor onze gemeente om de arbeidsomstandigheden 

van arbeidsmigranten te verbeteren in deze en vergelijkbare casussen? Graag een 
toelichting. 
 

3. Van inwoners horen wij klachten dat het straatwerk slordig wordt opgeleverd en 

https://nos.nl/artikel/2495096-zorgen-over-arbeidsmigranten-bij-aanleg-glasvezel-er-is-van-alles-mis
https://sleutelstad.nl/2023/09/26/gaslek-bij-graven-voor-glasvezel/
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herstellen ze het hier en daar zelf. Putjes steken bijvoorbeeld boven de bestrating uit, 
gebroken materiaal wordt opnieuw gebruikt. De foto’s spreken voor zich: 
 

 
a) Welke afspraken gelden voor de oplevering van het werk aan kabels en leidingen 

in de openbare ruimte? 
b) Hoe en hoe vaak wordt op het nakomen van de verleende vergunning toegezien?  
c) Zijn de geheven leges kostendekkend voor de vermindering van de levensduur van 

de bestrating (graag een toelichting)? 
d) Hoe is de afdoening van schade die kan ontstaan agv de werkzaamheden voor 

inwoners geregeld? Denk aan struikelen met letsel of schade als gevolg van het 
beschadigen van de elektriciteit, gas en waterinfrastructuur. 

e) En hoe zijn deze financiële risico’s voor de gemeente afgedekt? 
f) Wil het college inwoners via de media informeren over hetgeen ze wel en niet 

kunnen verwachten van de kwaliteit van de bestrating na afronding van de 
werkzaamheden? 
 

* Aangeven wat van toepassing is. 
 
Toelichting (indien nodig): 
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Toelichting schriftelijk indienen van vragen om inlichtingen. 
 
Ieder raadslid heeft het recht om vragen te stellen aan het college en de burgemeester. Het 
college  en de burgemeester hebben namelijk een zgn. informatieplicht, zowel actief als 
passief. Dat is geregeld in de Gemeentewet, artikelen 155, 169 en 180. 
Dit betekent niet dat het college en de burgemeester verplicht zijn alle gevraagde informatie 
te geven. De informatie moet nodig zijn om de raad in staat te stellen zijn taak uit te 
oefenen.  
 
De wijze van het stellen vragen en de wijze van beantwoorden vereisen een zekere 
discipline. Enerzijds is het verstandig goed na te denken wat wel of niet  wordt gevraagd, 
want elke vraag genereert werk en daarmee kostbare tijd. Anderzijds moeten het college en 
de burgemeester verstandig omgaan met de beantwoording, door snel en adequaat te 
reageren.  
 
Om het proces van vragen stellen en beantwoorden in goede banen te leiden zijn voor de 
verschillende soorten schriftelijke vragen zgn. formats ontwikkeld. De bedoeling daarvan is 
dat op de juiste wijze wordt voorgesorteerd en dus niet verschillende soorten vragen en 
onderwerpen door elkaar gaan lopen. Door de ingediende vragen te registeren per format is 
er ook een betere regie op de beantwoording. 
 
In de praktijk wordt onderscheid gemaakt tussen: 

1.  vragen die bedoeld zijn om nadere uitleg/informatie te verkrijgen over 
agendapunten (meestal raadsvoorstellen) in een aanstaande commissie- of 
raadsvergadering en: 

2.  vragen die daar los van staan, vooral politiek-inhoudelijk. 
3. Een aparte categorie vormen de verzoeken om informatie zoals bedoeld in de 

Verordening op de ambtelijke bestand. Het gaat dan om feitelijke informatie van 
geringe omvang en om documenten die reeds openbaar en dus beschikbaar zijn. 
 

Voor deze drie soorten vragen kennen we drie formats, t.w. resp.: 
1. Het format technisch-informatieve vragen over lopende agendapunten  
2. Het format schriftelijke vragen o.g.v. artikel 39 Regelement van Orde. 
3. Het format vragen op grond van de Verordening ambtelijke bijstand c.a.  

 
Voor het indienen van vragen moet altijd een format worden gebruikt. Alle vragen moeten bij 
de  griffie worden ingediend. Deze zorgt voor doorgeleiding naar het juiste orgaan. 


